

## PRAYERS

Mr. Lewis for Mr. Nielsen, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 106(8), to petition 331-525 presented by Ms. Jewett, concerning the arms buildup in P.E.I. by Litton Systems. (English and French)—Sessional Paper No. 331-9/525.

Mr. Lewis for Mr. Masse, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 106(8), to petitions concerning the right of telephone companies to charge for each local call (English and French), as follows:

- (1) 331-540 presented by Mr. Robinson.—Sessional Paper No. 331-9/540;
- (2) 331-541 presented by Mr. Robinson.—Sessional Paper No. 331-9/541;
- (3) 331-542 presented by Mr. Robinson.—Sessional Paper No. 331-9/542; and
- (4) 331-546 presented by Mr. Robinson.—Sessional Paper No. 331-9/546.

Mr. Lewis for Mr. de Cotret, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 106(8), to petition 331-544 presented by Mr. Turner (Ottawa—Carleton), concerning the Canadian Forces Superannuation Act. (English and French)—Sessional Paper No. 331-9/544.

Mr. Fennell, from the Committee appointed to prepare and report lists of Membership to compose the Legislative Committees of this House under Standing Order 93(1), presented its Fortieth Report, which is as follows:

Your Committee recommends that the Legislative Committee of this House to study the following Bill be composed of the Members listed below:

—Bill C-117, An Act to facilitate financial arrangements between farmers and their creditors;

Althouse  
Binns

Blais  
Caldwell

Pursuant to Standing Order 93(1), the Report was deemed adopted.

Mr. Thacker, from the Standing Committee on Justice and Solicitor General, presented the First Report of the Committee (Access to Information and Privacy Acts).—Sessional Paper No. 331-8/9B1.

## PRIÈRE

M. Lewis, au nom de M. Nielsen, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, à la pétition 331-525 présentée par M<sup>me</sup> Jewett, concernant la construction d'armes à l'Îles-du-Prince-Édouard par *Litton Systems*. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-9/525.

M. Lewis, au nom de M. Masse, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, aux pétitions concernant le droit des compagnies de téléphone de facturer chaque appel local (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- (1) 331-540 présentée par M. Robinson.—Document parlementaire n° 331-9/540;
- (2) 331-541 présentée par M. Robinson.—Document parlementaire n° 331-9/541;
- (3) 331-542 présentée par M. Robinson.—Document parlementaire n° 331-9/542; et
- (4) 331-546 présentée par M. Robinson.—Document parlementaire n° 331-9/546.

M. Lewis, au nom de M. de Cotret, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 106(8) du Règlement, à la pétition 331-544 présentée par M. Turner (Ottawa—Carleton), concernant la Loi sur la pension de retraite des Forces canadiennes. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 331-9/544.

M. Fennell, du Comité institué aux fins de dresser et présenter une liste des députés qui doivent composer les Comités législatifs de la Chambre, conformément à l'article 93(1) du Règlement, présente le quarantième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Votre Comité recommande que le Comité législatif de la Chambre devant étudier le projet de loi énuméré ci-dessous se compose des députés dont les noms suivent:

—Projet de loi C-117, Loi visant à faciliter la conclusion entre les agriculteurs et leurs créanciers d'arrangements financiers;

Foster  
Gottselig

King—7.

Conformément à l'article 93(1) du Règlement, ce rapport est réputé adopté.

M. Thacker, du Comité permanent de la justice et du Solliciteur général, présente le premier rapport de ce Comité (Loi sur l'Accès à l'information et Loi sur la Protection des

## Members—Membres